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در حالــی کارخانه »صــدر فولاد« خرم آبــاد همچنان 
تعطیــل بوده که ایــن واحد صنعتی همچنــان در میان 
وعده های مسئولان استان برای شــروع به فعالیت مجدد 
گرفتار مانده اســت.به گزارش مهر، کارخانه »صدر فولاد« 
با مســاحت ۳۵ هکتار، سالانه شــش هزار تن فولاد تولید 
می کرد که در سال ۹۶ به دلایلی، خط تولید آن متوقف شد 
و حدود ۲۴۰ کارگر آن نیز از کار بیکار شدند.موضوع شروع 
به فعالیت مجدد این کارخانه طی ماههای گذشته بارها از 
ســوی مسئولان و متولیان امر رســانه ای شده است و هر 
کدام از مسئولان هر کدام به نوعی یک تاریخ را برای افتتاح 
این واحد صنعتی اعلام کرده اند.بعد از اعلام تاریخ های یک 
ماهه و سه ماهه برای شروع به فعالیت مجدد این کارخانه، 
حالا این بار »فرهاد زیویار« اســتاندار لرستان، آب پای را 
روی دســت مردم و کارگران ایــن کارخانه ریخت و وعده 
داد که تا پایان امســال این کارخانــه فعالیت خود را آغاز 

خواهد کرد.
وی در حاشیه جلســه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید 
لرستان در ســخنانی اظهار داشت: در ابتدای این نشست 
مشــکلات واحدهــای تولیدی اســتان توســط مدیرکل 
ســازمان صنعت معدن و تجارت ارائه شــد و پس از آن با 
مصوبات کارگروه های واحدهای تولیدی در ســتاد تسهیل 
شهرستان ها موافقت به عمل آمد و به تصویب ستاد استانی 
رسید.استاندار لرستان تصریح کرد: در این جلسه مشکلات 
شرکت »صدر فولاد« لرستان به صورت خاص مورد بررسی 
قرار گرفت و با توجه به تمهیدات قبلی در جلسات گذشته 
و رفع مشــکل برق و گاز این شــرکت امــروز هم موضوع 
انســداد حساب های بانکی این شــرکت با توجه به جلسه 
شورای تأمین مرتفع شد.زیویار افزود: شرکت »صدر فولاد« 
بدهی هایی به سازمان مالیاتی همچنین به بانک های ملی، 
ملت، تجارت، کشــاورزی و سپه داشت که با همکاری این 
بانک ها بدهکاری این شرکت در حد اختیارات ستاد تسهیل 
اســتمهال شد و قرار است در ســال آینده، تقسیط بدهی 

انجام شــود و ســازمان مالیاتی نیز با حداکثر همکاری در 
پرداخت بدهی و بخشش جرایم آن موافقت به عمل آورد.
وی تصریــح کرد: با توجه به رفع مشــکلات موجود، طبق 
وعده و قولی که مدیران شــرکت داده انــد تا قبل از پایان 
سال، آغاز به کار و اشتغال این واحد تولیدی از طریق اطلاع 

رسانی عمومی  این شرکت اعلام خواهد شد.
این ســخنان در حالی مطرح می شــود که پیش از این 
»محمد رزم« رئیس کل دادگســتری لرستان در بازدید از 
این کارخانه اظهار داشــت: کارخانــه »صدر فولاد« ظرف 
یــک ماه آینده از طریق بخش خصوصی فعالیت خود را از 
ســر می گیرد.وی عنوان کرد: بر اساس برنامه تدوین شده 
ســتاد بزرگداشــت هفته قوه قضائیه و در راستای اجرای 
سیاســت های کلی اقتصاد مقاومتی ابلاغی از ســوی مقام 

معظــم رهبری و حمایت از تولید همچنین اجرای شــعار 
راهبردی سال یعنی پشتیبانی و حمایت از تولید، حمایت ها 
و موانــع زدایی بازدید از صدر فولاد انجام شــد.رئیس کل 
دادگســتری لرســتان گفت: این کارخانه یکی از بهترین 
واحدهــای تولیدی ذوب آهن و میلگرد اســت که در اوج 
فعالیت ۲۴۰ نفر اشتغال زایی داشته است.رزم افزود: عدم 
تأمین ســرمایه در گردش به مبلغ ۱۵۰ میلیارد تومان از 
دلایل تعطیلی کارخانه صدر فولاد بوده و به دلیل دیون و 
بدهی، این واحد از دریافت تسهیلات شده است.وی گفت: 
با جلســاتی که در ستاد تسهیل استانداری در رابطه با این 
واحد برگزار کرده است، امیدواریم این واحد ظرف یک ماه 
آینده فعالیت خود را از ســر گیرد.رئیس کل دادگســتری 
لرستان بیان کرد: شرکت صدر فولاد یک ماه دیگر از طریق 

حق العمل کاری پیمانکار بخــش خصوصی فعالیت خود 
را شــروع می کند و در غیر این صــورت افرادی از بخش 
خصوصی سرمایه در گردش مورد نیاز را به عنوان سهامدار 

در این کارخانه تأمین خواهند کرد.
همچنین مهرداد ویســکرمی نماینده مردم خرم آباد و 
چگنی در مجلس شــورای اسلامی پیش از این در سخنانی 
اظهار داشت: به دنبال جلسه ای که ۲۰ مردادماه سال جاری 
در تهران برگزار شــد، روز پنجشنبه ۱۱ شهریورماه طبق 
قولــی که آقایان »احمد بیگــی« و »امیدی« داده بودند و 
تفاهم نامه ای در آن جلسه امضا شد.وی ادامه داد: جلسه دو 
ساعته ای نیز در مورد راه اندازی شرکت برگزار و مقرر شد 
ظرف حداکثر ســه ماه، تعمیرات و به روزرسانی تجهیزات 
این شــرکت انجام شود.نماینده مردم خرم آباد و چگنی در 
مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه در این جلسه تذکری 
خدمت این دوستان داده شد که حتی الامکان جز در موارد 
استثنا، نیروهای بومی به کارگیری شوند و اولویت جذب با 
نیروهایی که از گذشته در این شرکت مشغول به کار بوده 
و اکنون بیکار شــده اند، باشــد گفت: حتی کسانی که در 
شهرهای دیگر مشغول به کار شده اند، دعوت به کار شده و 

در صورت تمایل، به همین شرکت بازگردند.
ویسکرمی بیان داشــت: مقرر شد شرکت در دو شیفت 
شــروع به کار کرده و ۱۵ روز به صورت آزمایشی میلگرد 
۱۲ و ۱۸ تولید کنند.وی از مســئولان مربوطه خواست که 
جذب نیرو بر اساس تخصص باشد و سفارش و پارتی بازی 
را وارد این مجموعه نکنند گفت: در این مدت به روز رسانی 
تجهیــزات، نیروها نیز آموزش لازم را خواهند دید.نماینده 
مردم خرم آباد و چگنی در مجلس شــورای اسلامی تاکید 
کرد: در آینده برنامه توسعه شرکت نیز در دستور کار است.

ویســکرمی عنوان کرد: برنامه مالک جدید این است که تا 
۴.۵ میلیون تن تولید در قسمت ذوب کارخانه داشته باشند 
که با این اوصاف بیش از ۲ هزار نفر اشتغال مستقیم ایجاد 

خواهد شد.

پــارک جنگلی قایــن به دلیل خشکســالی در معرض 
نابودی قرار گرفته و در صورت تامین نشــدن آب مورد نیاز 
برای این پارک ۵۰ درصد درختان آن تا سال ۱۴۰۱ خشک 
خواهد شــد.به گزارش مهر، پارک جنگلی شهرستان قاین 
یکی ازبهترین پارکهای جنگلی درخراســان جنوبی است، 
این پارک در مجاورت قلعه کوه قاین و مزار شهدای گمنام 
جبل النور واقع شده تا بیش از بیش دیدنی تر باشد.اما چند 
سالی است، به دلیل خشکسالی های پی در پی و البته نبود 
منبع آب کافی برای آبیــاری درختان این پارک، خزان به 
جانشــان افتاده و روند فعلی در آبیاری و توجه به آن نشان 

می دهد انگار قرار نیست که بهار به این جنگل برسد.

طرح این پارک با وســعت ۱۱۷ هکتار دارای ۸۵ هکتار 
فضای سبز است که عملیات اجرایی آن از سال ۱۳۸۰ آغاز 
شد، طرحی که در آن ۴۵ هکتار از اراضی پارک برای آبیاری 
قطره ای آماده شــد، اما انگار این لوله کشی ها فقط صرف 
هزینه بوده است چرا که تنها چاه تأمین آب این جنگل به 
خشکی رسیده و دیگر نمی توان از آن برای آبیاری درختان 
اســتفاده کرد.از آنجایی که مالکیت ایــن پارک در اختیار 
منابع طبیعی است، شرایط به وجود آمده برای درختان این 
پارک را رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان 
قاین این طور تشریح کرد: با توجه به خشکسالی های اخیر 
دبی آب چاهی که درختــان پارک جنگلی را از آن تأمین 

می کردیم کاهش، و به ۳ لیتر در ثانیه رسیده است. احمد 
گلی در گفتگو با مهر با اشاره به اینکه مجوز حفر یک چاه 
دیگــر برای تأمین نیاز آبیاری را از شــرکت آب منطقه ای 
دریافت کرده ایم ادامه داد: اما هزینه اینجا به جایی حدود 
۵۰۰ میلیون تومان اســت که این اعتبــار در اختیار اداره 
شهرستان نیست.وی با تقاضا از تمامی دستگاه های اجرایی 
این شهرستان خواست تا هر چه زودتر برای جابه جایی چاه 
به منابع طبیعی کمک شود.گلی ادامه داد: با توجه به اینکه 
این پارک تنها مکان تفریحی ســاکنان قاین و البته محل 
اســکان و استراحت مسافران و گردشــگران زیادی است، 
بنابراین باید همه مســئولان شهرستانی و استانی به خطر 

نابودی درختان این جنگل توجه داشته باشند.وی با توجه 
به شــرایط پیش رو اعلام کرد: اگــر نتوانیم به زودی چاه 
جدیــد را جایگزین کنیم، بیش از ۵۰ درصد درختان پاک 
را تا ســال ۱۴۰۱ از دســت خواهیم داد.رئیس اداره منابع 
طبیعی و آبخیزداری شهرستان قاین در پاسخ به این سوال 
که چرا این پارک به بخش خصوصی واگذار نمی شود گفت: 
بارها اعلام کردیم که حاضر به واگذاری پارک به ســرمایه 
گذار بخش خصوصی و شهرداری قاین هستیم اما تاکنون 
در این زمینه نتیجه ای بدست نیاوردیم.وی ابراز امیدواری 
کرد با تأمین اعتبار جا به جایی چاه آب شــرایط این پارک 

به روال طبیعی برگردد.

پرسه ســگ های بلاصاحب در برخی شهرهای لرستان 
به یک معضل اساســی تبدیل شده و این در حالیست که 
مشــخص نیســت پیگیری این امر بر عهده کدام دستگاه 
اجرایی در اســتان اســت.به گزارش مهر، پرسه سگ های 
بلاصاحب در برخی از شهرهای لرستان موجب انتقاد افکار 
عمومی از این موضوع شــده اســت، موضوعی که هر کدام 
از دســتگاه های اجرایی توپ تقصیــر را در این زمینه به 
زمیــن دیگری می اندازد تا ادامه این روند ســلامت مردم 
استان را با خطر مواجه کند.بر اساس اعلام متولیان امر در 
دامپزشــکی، شیوع بیماری های مشترک بین انسان و دام، 
وارد شدن خســارت های زیاد به حیات وحش و همچنین 
بروز پدیده هــای اجتماعی نامناســب در جامعه از جمله 
مخاطرات پرســه ســگ های بلاصاحب در شهرها خواهد 
بود.ســعید فتوحی شــهردار خرم آباد در این خصوص به 
مهر گفت: طبق دســتورالعمل کنترل جمعیت سگ های 
بلاصاحب که توسط ســازمان شهرداری ها و دهیاری های 
کشــور ابلاغ شــده اســت، در کارگروه شهرستان کنترل 

جمعیت ناقل بیماری به انسان چند مدیر اجرایی شهرستان 
عضو هســتند.وی بیان کرد: رئیس این کارگروه فرماندار 
شهرســتان اســت، و دیگر نفرات آن شامل شــهرداران، 
رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان، رئیس مرکز 
بهداشت شهرســتان، رئیس دامپزشکی، بخشدار، دهیار و 
نماینده انجمن حمایت از حیوانات است.شهردار خرم آباد 
افزود: متأسفانه تمام اداراتی که مرتبط با موضوع هستند، 
به نوعی از زیر بار مســئولیت شأن شانه خالی کرده اند، و 
همه چیز بر دوش شــهرداری افتاده است.فتوحی تصریح 
کرد: ما در حد توان برای ســاماندهی پناه گاه نگهداری از 
سگ های بلاصاحب اقدام کرده ایم، هر چند که می دانیم با 
شــرایط مطلوب فاصله داریم، اما از زیر بار مسئولیت مان 
شــانه خالی نکرده ایم.وی ادامه داد: در بحث جمع آوری، 

جداســازی نر و ماده و اقامت گاه، شــهرداری به تنهایی 
بیشــتر از این کاری از دستش ساخته نیست، بقیه ادارات 
که عضو کارگروه هستند باید پای کار آمده و به مسئولیت 

قانونی خود عمل کنند.
شــهردار خرم آباد با اشاره به کلیپ منتشر شده از پناه 
گاه نگهداری از ســگ های بلاصاحب متعلق به شهرداری 
در فضای مجازی گفت: اگر چه همنوع خواری در بیشــتر 
گونه های حیوانی یک رفتار همیشــگی نیست، اما بعضی 
از حیوانات گاه گــداری رفتارهایی از این قبیل دارند، این 
رفتارها نتیجــه عوامل محیطی ازدحام جمعیت و یا حتی 
ممکن است بر اساس غریزه بقا باشد.پیش از این مصطفی 
زبردست مدیرکل دامپزشکی لرستان در این رابطه گفت: 
در سنوات اخیر بنا به دلایل مختلف از جمله غیرفعال بودن 

کمیته ساماندهی ســگ های بلا صاحب، تعداد سگ های 
مذکور به شــدت رو به افزایش بوده که این مهم علاوه بر 
افزایش بی رویه تعداد ســگ های بلا صاحب، موجب وارد 
شدن خسارت های زیادی به حیات وحش و همچنین بروز 
پدیده های اجتماعی نامناســب در جامعه شده است که از 
مهم ترین این موارد، اشــاعه و شیوع بیماری های مشترک 
بین انسان و دام است.وی افزود: بیش از ۸۰۰ نوع بیماری 
مشــترک بین انسان و دام وجود دارد که از این بین بیش 
از ۱۰۰ مورد آنها از طریق سگ های ولگرد است. مدیرکل 
دامپزشکی لرستان یادآور شد: تنها راهکار مقابله با پدیده 
شــوم سگ های بلا صاحب که به صورت گله ای در حاشیه 
روســتاها و شــهرها وجود دارند، برگزاری منظم جلسات 
ستاد ساماندهی حیوانات بلا صاحب و احداث پناهگاه هایی 
توسط شهرداری ها و انجمن های حمایت از حیوانات است.
زبردست افزود: از ابتدای سال تاکنون بیشتر از هفت هزار 
و ۶۰۰ قلاده انواع ســگ نگهبان گله توسط این اداره کل 

واکسینه شده است.

اصفهــان که در صــدر اخبار مخاطرات طبیعی از جمله فرونشســت زمین 
قرار گرفته خود معین ۹ اســتان در بلایای طبیعی اســت.به گزارش باشــگاه 
خبرنــگاران جوان از اصفهان، اســتان اصفهان جانشــین پایتخت در مدیریت 
بحران و معین ۸ استان اطراف خود است.هدف از این انتخاب، هم افزایی برای 
امدادرســانی در زمان طلایی، به حداقل رساندن زمان اعزام، استفاده بهینه از 
ظرفیت های کشــور در مدیریت بحران و جلوگیری از موازی کاری است.البته 
اصفهان در حالی معین ســایر استان هاســت که خود بــا ۴۲ مخاطره طبیعی 
دســت به گریبان است که از مهمترین آنها می توان به بحران آب، خشکسالی، 
گرد و غبار، فرونشســت زمین و آلودگی هوا در طول سال اشاره کرد.روزهای 
ناسالم در کلان شهر اصفهان و شــهرهای صنعتی استان، اصفهان را رکورددار 
آلوده ترین کلان شهر کشور در سال های اخیر کرده و بحران آلودگی هوا تبدیل 
به کلاف ســردرگم شده است.از لحاظ فرونشســت نیز دشت های اصفهان در 
بحرانی ترین شــرایط قرار دارند و متوسط نرخ سالیانه فرونشست در اصفهان 
۱۶ ســانتیمتر گزارش شده است.حالا این سوال مطرح می شود که با توجه به 
شــرایط ویژه اصفهان و قرار گرفتن در معرض انواع بحران های طبیعی، آیا این 
اســتان می تواند نقش خود را به عنوان جانشــین تهران در مدیریت بحران و 

معین ۸ کشور دیگر در بلایای طبیعی به خوبی ایفا کند یا خیر؟
آذر سال ۹۷، بهنام سعیدی معاون پیش بینی و پیشگیری سازمان مدیریت 
بحران در نشســت مدیران کل مدیریت بحران اســتانداری ها و دبیران ستاد 
مدیریت بحران مناطق ۲۲ گانه شــهر تهران گفت: اصفهان به عنوان اســتان 
معین پیشــتاز تهران در حوادث طبیعی بزرگ مانند زلزله انتخاب شده است.
وی از تدوین و ابلاغ دســتورالعمل اجرایی مدیریت بحران اســتان های معین، 
پیشــتاز و جانشین در شــهر تهران خبر داد و گفت: این دستورالعمل به دلیل 
آسیب پذیری پایتخت در برابر حوادث طبیعی، وجود بافت فرسوده، نوع ساخت 
و ســازها، تراکم بالای جمعیت و نقش این شهر در مسائل سیاسی و اقتصادی 
تدوین شده است.معاون پیش بینی و پیشگیری سازمان مدیریت بحران کشور 
گفت: اصفهان، اســتان معین پیشــتاز تهران در حوادث بزرگ و اســتان های 
مرکزی، قم، ســمنان، مازندران و قزوین که نزدیک تهران هستند استان های 
پیشــتاز شهر تهران هستند.ســعیدی وظایف این اســتان ها را در سه مرحله 
اقدامات قبل از حادثه، حین و پس از حادثه دســته بندی کرد و گفت: تبادل 
اطلاعات و افزایــش هماهنگی ها از اقدامات پیش از حادثــه، اعزام گروه های 
عملیاتــی از اقدامات حین حادثه و اعزام تیم هــای ارزیابی برای برآورد میزان 
خسارت و بازتوانی روحی و روانی حادثه دیدگان از اقدامات پس از حادثه است.
منصور شیشــه فروش مدیرکل مدیریــت بحران اســتانداری اصفهان در 
خصوص ویژگی ها و مشــخصات اســتان، به خبرنگار ما گفت: استان اصفهان 
۲۸ شهرســتان، ۱۱۲ شــهر، حدود ۱۰ هزار واحد صنعتی بزرگ و کوچک و 
۷۶ شــهرک صنعتی دارد.وی گفت: از ۵۳ مخاطره ای که در کشــور ســابقه 
وقوع داشــته حدود ۴۲ مخاطره مانند ســیل، خشکسالی، آلودگی هوا، گرد و 
غبار، حوادث صنعتی، حریق در مراتع، حوادث جاده ای، توفان، ســرمازدگی، 
فرونشســت زمین، آلودگی منابع خاک و آب و زلزله در ســال های گذشته در 
اصفهــان رخ داده اســت.مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان گفت: 
اصفهان در منطقه مرکزی و چهار راه ارتباطی کشــور واقع اســت و به دلیل 
موقعیــت جغرافیایی اش در طول ســال از بروز حوادثی مانند خشکســالی، 
ســیل و کم آبی بیشترین خســارت را تجربه می کند. به تازگی نیز فرونشست 
زمین در اصفهان، بحرانی شــده است.شیشه فروش در خصوص علت انتخاب 

اصفهان به عنوان معین اســتان تهران در وقوع حوادث طبیعی، گفت: به دلیل 
موقعیت اصفهان در مرکز کشــور و قرار گرفتــن در چهارراه ارتباطی مرکزی 
کشــور به عنوان معین تهران انتخاب شــده است.وی گفت: استان اصفهان در 
ســالهای گذشــته نه تنها برای اســتان های مجاور که برای سایر استان ها نیز 
در امدادرسانی پیشگام بوده است.مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان 
گفت: احداث و بازســازی بیش از ۵ هزار منزل مســکونی پــس از زلزله بم، 
بازســازی منازل مسکونی پس از زلزله های بروجرد، آذربایجان، سرپل ذهاب و 
امدادرسانی پس از وقوع سیل در خوزستان و لرستان گوشه ای از کمک رسانی 
اصفهان به اســتان هایی اســت که حتی برخی از آنها جزو استان های همجوار 
نیستند.شیشه فروش گفت: در اســتان اصفهان ۱۲۰ هزار نفر نیروی آموزش 
دیده امدادی داریم، ۱۶۵ پایگاه امداد جاده ای اورژانس و ۴۴ راهدارخانه فعال 

و آماده خدمات رسانی در زمان بروز حوادث است.
وی معین تهران بودن را نیازمند داشــتن الزامات و زیرساخت هایی دانست 
و گفت: باتوجه به نقشــی که برای اصفهان مشخص کردند درخواست کردیم 
اعتبــارات ویژه ای در نظر گرفته شــود.مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری 
اصفهــان گفت: چون اصفهان در حال حاضر متاثــر از حوادث طبیعی متعدد 
از جمله خشکســالی، کم آبی، فرونشســت زمین و کم برقی است نیاز است تا 
زیرساخت های لازم ایجاد شود تا نقش خود را به عنوان معین تهران به خوبی 
ایفا کند.شیشــه فروش گفت: اصفهان با توجه بــه ظرفیت هایی که دارد خود 
را توانمنــد و به روز کرده، اما باتوجه به اقلیم اســتان و پدیده های جغرافیایی 
نیازمند توجه و اختصاص بودجه بیشــتر و تامین زیرســاخت های مناسب تر 
است.وی گفت: به عناون مثال درخصوص بحران فرونشست، اصفهان، نیازمند 
توجه ویژه وزارت نیرو و تشکیل کارگروه بررسی و رفع مشکل است و در واقع 
باید برای جریان دائمی رودخانه زاینده رود چاره ای اندیشید.مدیرکل مدیریت 
بحران اســتانداری اصفهان گفت: طرح خطر پذیری اســتان تهیه، با همکاری 

دانشــگاه اصفهان وضع مخاطــرات و انواع آن بررســی و برنامه ها و راهبردها 
برای کنترل این مخاطرات و پیشگیری از آنها در نظر گرفته شده است.شیشه 
فروش گفت: اجــرای این طرح نیاز به اعتبار دارد تا اصفهان ابتدا مشــکلات 
خود را حل کند و ســپس معین ســایر شهرها و اســتانها باشد.وی گفت: در 
 بحث امدادرسانی در حوادث خوب اســت بدانید منطقه دو شهر تهران معین

 اصفهان است.
علــی محمدهاشــمی مدیرعامل جمعیت هــلال احمر اســتان اصفهان به 
خبرنگار ما گفت: اســتان اصفهان جزو استان های شاخص کشور است که در 
امدادرســانی در تمام حوادث شرکت کرده و در این امر سرآمد بوده است.وی 
گفت: در حال حاضر نیز آمادگی شــرکت و امدادرسانی در حوادث را دارد اما 
بستگی به نوع حادثه دارد.مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان اصفهان گفت: 
اگر حادثه ای در ســطح ملی رخ دهد همه کشور برای مدیریت و رفع آن باید 
بسیج شــوند نه فقط از یک استان یا اســتان های همجوار توقع کمک رسانی 
داشت.هاشــمی به ورود موضوع امدادرســانی اصفهان به زلزله زدگان ســرپل 
ذهاب کرمانشاه پرداخت و گفت: در زلزله کرمانشاه استان اصفهان مانند سایر 
اســتان ها ابتدا در امدادرسانی و ســپس در اهدای لوازم گرمایشی، کانکس و 
کمک به بازسازی منطقه نقش خود را ایفا کرد.وی گفت: هر چند که از لحاظ 
اختصاص بودجه و تامین زیرســاخت ها با شــرایط ایده آل فاصله داریم اما در 
شــرایط نامطلوبی نیز قرار نداریم و اگر حادثه ای اتفاق بیفتد با حداکثر توان 
امدادرسانی خواهیم کرد.هاشمی در خصوص تعداد پایگاه های فعال هلال احمر 
در اســتان اصفهان، گفت: ۴۲ پایگاه امدادی هلال احمــر و یک پایگاه امداد 
هوایی ایجاد شــده که البته از این تعداد ۵ پایگاه در حال تکمیل است.مسلم 
اســت که اصفهان فقط زمانی می تواند وظیفه خود به عنوان معین ۸ اســتان 
دیگر و جانشین تهران در مدیریت بحران به درستی ایفا کند که خود از لحاظ 
تجهیزات و امکانات امدادرســانی در وضع ایده آل و نه قابل قبول قرار داشته 
باشــد.تا زمانیکه اصفهان با مشکلاتی از جمله آلودگی هوا و فرونشست زمین 
دســت و پنجه نرم می کند و راهکار مناسبی برای این مخاطرات در نظر گرفته 

نشده هرچه هست مصداق چراغی که به خانه رواست می شود.

قطارِ وعده ها خرم آباد را فولادی نکرد

۵۰درصدپارکجنگلیقایندربیتوجهیمسئولانبهخزانهمیشگیمیرود

توپتقصیردرزمینکیست؟

معضلسگهایبلاصاحبدرلرستان

نصفجهان،معینپیشتازپایتختدرحوادثطبیعی

ترانزیتسالانه1/۵میلیونتنکالاازآذربایجان
غربی

گروه شهرستانها: مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان غربی 
گفت: ۶۸ درصد واردات زمینی کشور از مرزهای استان انجام می شود. ارسلان 
شکری در نشســت خبری با اصحاب رسانه که به مناسبت هفته حمل و نقل، 
رانندگان و راهداری ترتیب یافت افزود : ۲۶ درصد صادرات و حدود ۶۸ درصد 
واردات جاده ای زمینی کشور از مرزهای رسمی آذربایجان غربی انجام می گیرد. 
وی ادامه داد: بطور متوسط ۹۰۰ هزار تا ۱.۵ میلیون تن ترانزیت از آذربایجان 
غربی انجام می کند.شــکری با بیان اینکه سالانه ۱۲ تا ۵/۱۲ میلیون تن بار در 
استان حمل می شــود، اظهار کرد: ۱۴۷شرکت باری، ۱۳۳ شرکت، موسسه و 
شــعبه مسافری، ۲۳ شرکت بین المللی مســافری، ۱۴ مرکز اسقاط خودرو، ۷ 
مرکز معاینه فنی در اســتان مشــغول فعالیت هستند. شــکری طول راههای 
استان را ۱۲هزار و ۶۶۱ کیلومتر اعلام کرد و گفت: ازاین میزان ۹۵۶ کیلومتر 
بزرگراه و راه اصلی بوده و ۲۲۳۱ کیلومتر راه فرعی و حدود ۸۰۰۰ کیلومتر نیز 
راه روستایی است که ازاین میزان بیش از ۴۰۰۰ کیلومتر راه روستایی آسفالت 
شــده اســت.مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان با بیان اینکه 
میانگین ناوگان حمل و نقل استان نزدیک به ۱۶ سال است، از خدمات رسانی 
۲۷۲۳ دســتگاه خودرو در ناوگان حمل و نقل اســتان خبــرداد و اظهار کرد: 
در استان ۵۶۰ دســتگاه اتوبوس دارای کارت هوشمند با متوسط عمر ناوگان 
اتوبوســرانی استان ۹۱/۱۱ سال و۱۲۷۹ دستگاه ســواری با ۱۲ سال عمر در 
استان فعال هستند. وی گفت: ۲۷۰۰ نفر راننده باری دارای کارت هوشمند و 
۱۵۸۰۰ راننده وانت باری دارای دارای کارت هوشمند و ۳۶۰۰ راننده اتوبوس 
و مینی بوس دارای کارت هوشمند داریم.مدیرکل راهداری آذربایجان غربی در 
ادامه گفت: بارش برف راه ارتباطی ۱۳۲ روســتا را مســدود کرده بود که این 
تعداد هم اکنون به ۲۰ راه ارتباطی رســیده است.ارسلان شکری با بیان اینکه 
بازگشــایی و برف روبی محورهای ارتباطی توســط راهداران به صورت شبانه 
روزی تداوم دارد، افزود: راه ارتباطی ۱۳۲ روســتای اســتان از ابتدای دی ماه 
ســال جاری با بارش سنگین برف مسدود شده بود که هم اکنون راه ارتباطی 
۱۱۲ روســتا بازگشایی و راه ۲۰ روســتا همچنان مسدود است.وی ادامه داد: 
هم اکنون تردد در محورها و راه های اصلی اســتان جریان دارد اما با توجه به 
برودت هوا رعایت نکات ایمنی ضروری است.شــکری گفت: در پی بارش های 
اخیر ۱۱۷ دســتگاه انواع ماشین آلات سبک و ســنگین راهداری و ۲۳۶ نفر 
راهدار عملیات برف روبی و نمک پاشی محورهای استان را با ۱۴۸۰ تن ماسه 
و نمــک و انجام ۱۷۷۲ کیلومتر برف روبی تــا کنون انجام دادند که البته این 

عملیات همچنان ادامه دارد.

تقدیرمدیرکلمنابعطبیعیوآبخیزداریمازندران
ازمردم،انجمنهایمردمنهاد،بسیج

وکارکنانمنابعطبیعیدراطفایحریقجنگل
گروه شهرستانها: دکتر اسحاق عطایی مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری 
مازندران- ســاری، در پی بروز حریــق در برخی مناطق شهرســتان های زیر 
مجموعه اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری مازندران- ســاری و اطفاء آن به 
صــورت کامل، گفت: بی تردید حفظ و حراســت از منابع طبیعی بدون تلاش 
گســترده کلیه کارکنان دستگاه های اجرایی، انجمن های مردم نهاد، دهیاران و 
شوراهای اسلامی شهر و روستا، نیروی انتظامی و نظامی، بسیج و سپاه، اصحاب 
رسانه و خبرنگاران و همکاران بخش حفاظت و صیانت از منابع طبیعی، میسور 
نخواهد بود.وی عنوان کرد: بی شک، همت و کوشش شبانه روزی و خالصانه ی 
شما عزیزان و حافظان انفال به منظور حفاظت و حراست از این منابع خدادادی 
بر کسی پوشیده نیست و مطمئناً، بی اجر و ثواب نیز نخواهد ماند.دکتر عطایی 
افزود: بدینوســیله بر خود لازم می دانم تا از عموم مردم طبیعت دوست استان، 
انجمن های مردم نهاد، بســیج و ســپاه، دهیاران و شــورای اسلامی روستاها، 
بخشــداران و شــهرداران، هلال احمر، آتش نشــانی، نیروهــای بومی محلی و 
کارکنــان خدوم منابع طبیعی در اطفاء حریق جنگل های اســتان که در چند 
منطقه از شهرســتان های زیر مجموعه اداره کل منابــع طبیعی و آبخیزداری 
مازندران- ســاری به وقوع پیوست، تقدیر و تشکر نمایم.مدیرکل منابع طبیعی 
و آبخیزداری مازندران- ســاری، ضمن تشکر از حمایت های استاندار محترم و 
معاون محترم عمرانی اســتانداری مازندران در خصوص هماهنگی و اســتقرار 
بالگردهای هوایی در منطقه، از تمامی مردم شریف استان مازندران، افراد بومی و 
حاشــیه نشــینان جنگل، کشــاورزان و دامداران زحمت کش تقاضا کرد تا در 
صورت مشــاهده و بروز هر گونه حریق در عرصه هــای منابع طبیعی، موضوع 
را ســریعاً با شماره تلفن رایگان امداد جنگل و مرتع ۱۵۰۴ به فرماندهی یگان 
حفاظت اداره کل، اطلاع دهند تا همکاران در اسرع وقت با تجهیز نیروی انسانی 
و امدادی و امکانات موجود با هماهنگی ســایر دستگاه های مرتبط امداد رسان، 
بــه منطقه برای اطفاء حریق عزیمت نمایند.لازم به ذکر اســت طی هفته های 
گذشــته، هشــدار اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری مازندران- ســاری در 
خصــوص بروز احتمالی حریق در جنگل و مرتع از طریق پایگاه اطلاع رســانی 

اداره کل، مطبوعات، جراید و فضای مجازی منتشر و اطلاع رسانی شده بود.

اُمیکرونچگونهبهمازندرانرسید؟
سرپرســت دانشــگاه علوم پزشــکی بابل درباره چگونگی ورود امُیکرون به 
مازندران توضیحاتی داد.به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان از ســاری،دکتر 
عمادی سرپرســت دانشگاه علوم  پزشکی بابل گفت:نخســتین بیمار مبتلا به 
امُیکرون در بابل ۳۵ ساله دارد و از اوایل هفته گذشته از مبدا یکی از کشور های 
اروپایی با پی ســی آر منفی وارد کشــور شــد.او گفت:بعد از ورود به کشــور 
علائمی روز دوشــنبه گذشــته در وی ایجاد و چون بیمار فرد آگاهی بود تست 
رپید از خود انجام داده که پاســخ آن مثبت بود.دکتر عمادی گفت:این بیمار 
روز سه شنبه به متخصص عفونی در بابل مراجعه می کند و خوشبختانه پزشک 
بعد از مشاهده علائم مشکوک به امُیکرون تست پی سی آر را انجام می دهد که 
پاسخ آن هم مثبت بود.او گفت:برای اطمینان نمونه هایی از بیمار تهیه و برای 
انســتیتو پاستور در روز پنجشنبه گذشته ارسال می شود که در ساعت ۱۶ روز 
شنبه انستیتو پاستور پاسخ سویه امیکرون را برای این بیمار مثبت اعلام کرد.
دکتر عمادی با بیان اینکه بیمار واکســن دریافت کرده بود، گفت: خوشبختانه 
بیمار در شرایط نســبتا خوبی است.سرپرست دانشگاه علوم پزشکی بابل ادامه 
داد:همــه افراد خانواده وی از فرودگاه تا محل اقامت تحت مراقبت های بالینی 
و آزمایشــگاهی می باشــند تا چنانچه هر کدا از این افراد مشکوک یا مبتلا به 

امیکرون هستند آن ها هم تحت نظر و پیگیری باشند.

قطعدرختان۶۰سالهچناردرارومیه
قطع درختان ۶۰ ســاله چنار در ارومیه طی روز گذشته واکنش های زیادی 
در بین مردم و کاربران فضای مجازی در پی داشــت.به گزارش مهر، روز شنبه 
قطع برخی درختان ۶۰ ساله چنار در شهر ارومیه خیابان خیام جنوبی موجب 
گلایه مردم و واکنش های زیادی در فضای مجازی شــد.علی شــایگان، رئیس 
ســازمان سیما، منظر و فضای ســبز شــهرداری ارومیه در خصوص انعکاس 
اخبــاری در فضای مجازی مبنی بر »قطع درختان ۶۰ ســاله چنار در خیابان 
خیام جنوبی« گفت: با توجه به احتمال سقوط دو اصله درخت چنار در خیابان 
خیام جنوبی به دلیل کج شــدن آنها به سمت خیابان و همچنین تشدید این 
مســئله بر اثر خاکبرداری ملکی واقع در این خیابان این درختان قطع شدند.
وی ادامه داد: جهت پیشگیری از خســارات احتمالی با مجوز کمیسیون ماده 
۷ درختان فوق قطع شــد و همچنین هزینه عوارض و خسارت درختان برای 

توسعه فضای سبز و کاشت درختان جدید از مالک اخذ شد.

۹۶درصدازجمعیتخراسانشمالی
کارتملیهوشمندرادریافتکردهاند

مدیر کل ثبت احوال خراسان شمالی گفت: ۹۶ درصد از جمعیت این استان 
کارت ملی هوشــمند خود را دریافت کرده اند.علی زاهدی نیا با اشاره به اینکه 
۹۹.۵ درصد از جمعیت بالای ۱۵ ســال خراســان شمالی برای دریافت کارت 
ملی هوشــمند اقدام کرده اند، اظهار کرد: جمعیت بالای ۱۵ سال در خراسان 
شــمالی ۶۹۰ هزار نفر اســت که تاکنون ۶۳۰ هزار نفر کارت ملی هوشمند را 
دریافت کرده اند.به گفته وی تاکنون در کشور ۵۲ میلیون کارت ملی هوشمند 
صادر شــده اســت. زاهدی نیا در ادامه در ارتباط با جمعیت فعال استان بیان 
کرد: در حال حاضر جمعیت فعال اســتان ۹۹۳ هزار و ۵۵۵ نفر اســت که از 
ایــن تعداد ۵۵۷ هزار و ۵۵۹ نفر جمعیت شــهری و ۴۳۵ هزار و ۹۹۶ نفر نیز 

جمعیت روستایی است.

اخبار کوتاه

آگهی فقدان سند مالکیت

آقای حسین سلطانی فرزند روح اله به شماره ملی 0056065231 اصالتا با تسلیم دو برگ استشهادیه محلی مصدق 
شماره11121 و 11122 مورخ 1400/8/8 توسط دفتر اسناد رسمی شماره1114 تهران وبرگ تقاضای به وارده شماره1400-24415 
مورخ 1400/8/8 مدعی فقدان سند ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی واقع در سمت شرقی طبقه سوم به مساحت82/2 
مترمربع قطعه شش تفکیکی تحت پلاک ثبتی6 فرعی از2365 اصلی واقع در بخش هفت تهران بانضمام پارکینگ مسکونی 
قطعه دو تفکیکی به مساحت10/8 متر مربع واقع در سمت جنوب شرقی همکف بانضمام انباری مسکونی قطعه هشت تفکیکی 
بنام حسین حسنی ثبت   به مساحت1/98 متر مربع واقع در سمت غربی همکف ذیل ثبت 497054 صفحه 17 دفتر3181 
وتحت شماره چاپی 100501 صادر گردیده است سپس طی سند شماره 18445 مورخ 1394/5/17 دفترخانه 881 تهران به 
آقای حسین سلطانی انتقال یافته و برابر سند رهنی شماره 18447 مورخ 1394/5/17 دفترخانه مذکور در رهن بانک مسکن 
قرار گرفته است که به علت اثاث کشی مفقود شده است درخواست صدور اسناد مالکیت المثنی آنرا نموده است لذا مراتب 
در اجرای ماده120 آئین نامه قانون ثبت فقط در یک نوبت در یک روزنامه کثیرالانتشار آگهی می گردد تا چنانچه کسی ادعای 
انجام معامله نسبت به ملک مذکور و یا وجود سند مالکیت را نزد خود داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده 
روز اعتراض خود را به انضمام اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا مورد رسیدگی قرار گیرد اصل سند مالکیت پس از 
ملاحظه به ارایه دهنده اعاده خواهد شد و به اعتراض بدون ارایه اصل سند مالکیت ترتیب اثر داده نخواهد شد در صورت عدم 

وصول واخواهی ظرف مهلت قانونی المثنی سند مالکیت پلاک مرقوم صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
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